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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem kaphatnak Diákhitel Plusz-t azok, akik 
igénybe vették a Nyelvtanulási Diákhitelt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus-járvány okozta gazdasági visszaesés magyarok százezreit sodorta anyagi 
bizonytalanságba. Mint kiderült, ez nem csak a dolgozó felnőtteket érinti, hanem azokat 
egyetemistákat is, akik csak most készülnek arra, hogy tudásukkal néhány év múlva munkát 
találjanak és egzisztenciát teremtsenek.

Az első Orbán-kormány vezette be a Diákhitelt, sokak véleménye szerint ez volt az egyetlen 
előremutató intézkedése. Azóta lett Diákhitel II. és Diákhitel III. is, ez utóbbi más néven a 
Nyelvtanulási Diákhitel.

A járvány okozta válság kárainak enyhítésére a kormány bevezette a Diákhitelt Plusz-t, ami első 
hallásra jól hangzik és örömteli, ám az igénylések során kiderült, hogy mégsem olyan nagy 
segítség, legalábbis nem mindenkinek. Nem szerepelt egyértelműen a kiírásban, kik vehetik 
igénybe, hamar kiderült, hogy azok nem élhetnek a lehetőséggel, akik felvették a Nyelvtanulási 
Diákhitelt. Vagyis, aki nyelvtanuláshoz kért segítséget, az a mindennapi nehézségek 
megkönnyítéséhez nem számíthat segítségre.

Elkeseredettek az egyetemisták, hiszen sokuknak ez megoldást jelentett volna, ha csak átmenetit is, 
és nem értik, miért éri hátrány őket amiatt, mert a XXI. században, Európában idegen nyelveket is 
szeretnének tanulni – amit a kommunikáció szerint a kormány helyesel és támogat.

Kérdezem ezért miniszter urat:

Miért nem kaphatnak Diákhitel Plusz-t azok, akik igénybe vették a Nyelvtanulási Diákhitelt? 



Miért nem segít egyenlő mértékben a kormány az egyetemistáknak? 

Miért nem kaptak megfelelő, pontos tájékoztatást az érdeklődők, miért egy hiányos információkat 
tartalmazó honlapról kellett tájékozódniuk? 

Miért nem támogatja a kormány a tudást? 

Miért adósítják el már a tanulmányaik alatt a fiatalokat ahelyett, hogy támogatást adnának nekik? 

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2020. május 27.

Tisztelettel:

Arató Gergely

Demokratikus Koalíció
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